
 

 

 

 
Nybro-Emmaboda Inner Wheel Club 

 

 

 Referat från   

  

 Månadsmöte   ”HEMMA  HOS” Gunilla Fransson Nygatan 3 Emmaboda. 
onsdagen den 9 Mars 2022 kl. 19.00 
 
 
Deltagare Gunilla Fransson, Annelie Althin-Mattsson, Anna-Christina Blomqvist, 
Birgit Carlsson, Britt Gustafsson, Gunilla Johansson, Gunilla Kegert, Ia Torenstam 
Brita Ängeborn, Ann-Britt Christensen. 
 
Vi tackar Gunilla och hennes dotter för en mycket trevlig kväll, med god mat och 
dryck och full service av Bella ☺ 
Alla som kunde delta denna kväll, var glada och tacksamma över att vi återigen kan 
träffas och umgås, och ser fram emot att kunna komma igång med våra möten. 
 
 

 Vi tog upp följande     1. Lokalt Hjälpprojekt Emmaboda (Julgåva -2022). 
Vi enades om att höra med Lillemor om ett projekt hon kanhända har lite närmare 
information om, nämligen att göra något för flickor på högstadiet.  
 
                                        2. Närvaro Månadsmöten. 
En anledning till att avstå från att komma på möten kan vara att man inte själv kan 
ta sej till mötet. Det är därför viktigt att vi hjälps åt med att ordna samåkning och 
att säga till att man vill ha skjuts. Vi kom också fram till att det ska vara en bestämd 
summa som man ger till chauffören, så att känslan av att vara ”skyldig” något inte 
behöver bli ett hinder. Summan kunde vi dock inte fastställa , vi hoppas att 
bränslepriserna inte håller samma höga nivå i all evighet. 
 
                                        3.Nya Medlemmar. Var och en tar med gäst på månadsmöte. 
Här kunde vi konstatera att det är svårt att hitta intresserade gäster /nya 
medlemmar. Yngre personer har fullt upp med annat, och vi äldre kanske saknar ork 
och tid av olika orsaker. Men vi ska göra ett försök, och beroende på vad vi hittar på 
för aktiviteter kanske vi också kan locka med gäster.  
Litet resonemang också kring en återkommande fråga, huruvida vi måste vara 
anslutna till distrikt och nationellt och istället jobba lokalt. 
 
                                        4 Vilka kommer till Distriktsmötet? 25/3 och 26/3 
Utav kvällens deltagare så är det Brita, Gunilla och Ann-Britt som planerar att delta. 
Vi tror också att Lillemor, Kerstin och Eila också ansluter?? 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
                                        5 Övriga Frågor 
Lillemor som tyvärr inte kunde vara med ikväll, bad oss diskutera följande övriga 
frågor: 
 

• Matrikel i pappersformat eller inte? Vi vill ha matrikel i Pappersformat. 

• Byta från IW-doktorn/vaccination till hjälp för Ukrainas folk? Vi vill lokalt 
hjälpa de Ukrainska medborgarna som kommer till Emmaboda/Nybro. 

• Vi röstar på Inglög Wyndham 

• Birgit och Anneli betalade kontant 200 kr /pers. till ABC, som swishar denna 
summa till IW-kontot…ja ja jag lägger till 1.50 ☺ 

• Påminnelse till alla att betala 100 kr till DM-lotteriet. 

• Ann-Britt rapporterar från DISO/ISO mötet vi hade den 24 februari. Där 
önskar man förslag på kommande projekt, och vi tycker att projekt 
Solvatten är ett bra förslag som vi vill lämna vidare. 

• Gunilla Kegert gör en uppdaterad lista med datum för bemärkelsedagar. 
 
 

Vi hade det blå ljuset tänt en stund tills det började rinna på Gunillas fina vita duk. 
☺ 
 
Vi tackar återigen för denna trevliga kväll i vänskapens tecken. 
 
 
Refererat av Ann-Britt. 

 


